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Kommunfullmäktige 
 
Fråga 
 
Enligt Skolverkets statistisk som kommunal 
hänvisar till går det idag 34 barn på en personal 
på fritids i Uppsala kommun och genomsnittet i 
landet är 20 barn. 
 
Att ha barn på fritids innebär ett orosmoment 
för många föräldrar. Enligt en rapport från fack-
förbundet Kommunal, är mer än en tredjedel av 
föräldrarna oroliga för hur deras barn har det på 
fritids. 
 
Anledningar till den oro som föräldrarna uppger 
är att barnet ska mobbas, att personalen inte ska 
ha tid för barnet eller att barnet ska göra sig illa.  
Över hälften av föräldrarna känner också press 
att hämta tidigt. 
 
Enligt beslut i barn- och ungdomsnämnden 
kommer det att erbjudas plats på fritids åt alla 
elever som önskar det, även till elever som har 
föräldrar som är föräldralediga eller arbetslösa. 
Något som Vänsterpartiet drivit länge och ock-
så haft medel for i IVE. 
 
Hela satsningen beräknas ge en ökning om cir-
ka 700 elever i fritidshemmen. Detta kan inne-
bära för många barn i små lokaler om inte 
lokaler och personaltätheten förbättras samt 
gruppstorlekarna minskas. Barnsäkerheten 
måste garanteras och arbetsmiljön för de an-
ställda ses över. 
 
Jag skulle därför vilja fråga ordförande i barn 
och ungdomsnämnden följande 
 
Vilka åtgärder avser du ta for att öka barn-
säkerheten på fritids i Uppsala kommun? 
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